

Privacy Policy (*English version*)

This privacy policy describes how Euroquality, a private company registered in France, collects, uses, and shares your personal data when you visit our website www.euroquality.fr.

We are committed to respecting the privacy of our users and protecting the personal information you provide to us. We are also committed to complying with applicable laws and regulations regarding the protection of personal data, including the European Union's General Data Protection Regulation (GDPR).

Collection of personal data

We collect certain personal data when you visit our Site. The personal data we collect may include your name, email address, IP address, and information about your use of our Site.

We collect this personal data to understand how visitors use our Site and to improve our Site and services. We may also use this personal data to contact you if necessary.

Cookies

We use cookies to collect personal data when you visit our Site. Cookies are small text files that are stored on your computer or mobile device when you visit our Site. Cookies allow us to collect information about your use of our Site, such as the pages you visit and the duration of your visit.

You can refuse the use of cookies by changing the settings on your browser. However, this may affect your browsing experience on our Site.

Sharing of personal data

We do not share your personal data with third parties, except in the following cases:

- *If we are required to do so by law or by a court order;*
- *If we believe in good faith that disclosure is necessary to protect our rights, your safety, or the safety of others;*
- *If we sell or transfer part or all of our business or assets to a third party.*

Security of personal data

We take appropriate security measures to protect your personal data against unauthorized access, use, or disclosure, as well as against accidental loss, alteration, or destruction.

Your rights

You have the right to request access, rectification, or erasure of your personal data. You also have the right to object to their processing or to request their restriction.

If you wish to exercise any of these rights, please contact us at the following email address: contact@euroquality.fr

Changes to the privacy policy

We may update this privacy policy from time to time. We will inform you of any changes by posting the new privacy policy on our Site.

Contact

If you have any questions or concerns about our privacy policy, please contact us at the following email address: contact@euroquality.fr.

Politique de confidentialité (*version Française*)

Cette politique de confidentialité décrit comment Euroquality, une entreprise privée immatriculée en France, collecte, utilise et partage vos données personnelles lorsque vous visitez notre site web www.euroquality.fr (le "Site").

Nous nous engageons à respecter la vie privée de nos utilisateurs et à protéger les informations personnelles que vous nous fournissez. Nous sommes également engagés à respecter les lois et réglementations applicables en matière de protection des données personnelles, notamment le Règlement général sur la protection des données (RGPD) de l'Union européenne.

Collecte de données personnelles

Nous collectons certaines données personnelles lorsque vous visitez notre Site. Les données personnelles que nous collectons peuvent inclure votre nom, votre adresse e-mail, votre adresse IP et des informations sur votre utilisation de notre Site.

Nous collectons ces données personnelles afin de comprendre comment les visiteurs utilisent notre Site et pour améliorer notre Site et nos services. Nous pouvons également utiliser ces données personnelles pour vous contacter si nécessaire.

Cookies

Nous utilisons des cookies pour collecter des données personnelles lorsque vous visitez notre Site. Les cookies sont de petits fichiers texte qui sont stockés sur votre ordinateur ou votre appareil mobile lorsque vous visitez notre Site. Les cookies nous permettent de collecter des informations sur votre utilisation de notre Site, telles que les pages que vous visitez et la durée de votre visite.

Vous pouvez refuser l'utilisation des cookies en modifiant les paramètres de votre navigateur. Cependant, cela peut affecter votre expérience de navigation sur notre Site.

Partage de données personnelles

Nous ne partageons pas vos données personnelles avec des tiers, sauf dans les cas suivants :

- *Si nous sommes tenus de le faire par la loi ou par une ordonnance judiciaire ;*
- *Si nous croyons de bonne foi que la divulgation est nécessaire pour protéger nos droits, votre sécurité ou la sécurité d'autrui ;*
- *Si nous vendons ou transférons une partie ou la totalité de notre entreprise ou de nos actifs à un tiers.*
- *Sécurité des données personnelles*

Nous prenons des mesures de sécurité appropriées pour protéger vos données personnelles contre tout accès, utilisation ou divulgation non autorisé(e), ainsi que contre toute perte, altération ou destruction accidentelle.

Vos droits

Vous avez le droit de demander l'accès, la rectification ou la suppression de vos données personnelles. Vous avez également le droit de vous opposer à leur traitement ou de demander leur limitation.

Si vous souhaitez exercer l'un de ces droits, veuillez nous contacter à l'adresse électronique suivante : contact@euroquality.fr

Modifications de la politique de confidentialité

Nous pouvons mettre à jour cette politique de confidentialité de temps à autre. Nous vous informerons de toute modification en publiant la nouvelle politique de confidentialité sur notre Site.

Si vous avez des questions ou des préoccupations concernant notre politique de confidentialité, veuillez nous contacter à l'adresse électronique suivante : contact@euroquality.fr

Mise à jour : 15/05/2023